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ACTA DE LA MESA NEGOCIADORA DE LA UNIVERSITAT JAUME I 

 

Acta número: 5/2020 

Data: 13 de maig de 2020 

Lloc: telemàtica, en aquesta adreça: https://meet.google.com/nxr-axvg-kea  

Horari: de les 09.00 a les 10.45 h 

 

Assistents: 

Representants de l’administració de la Universitat 
José Joaquín Gual Arnau, president 

Modesto Jesús Fabra Valls 

Rafael Mayo Gual 

Andrés Marzal Varó 

Jesus Lancis Sáez 

José Luis Gordo García-Madrid 

M. del Carmen Pastor Verchili 

M. Victoria Camarero Suárez 

 

Representació de la part social 

Jordi Torner Mas (UGT) 

Pablo Jesús Rodríguez Cervantes (UGT) 

Jordi Pilar Campos (CCOO) 

Josep Manuel Quixal San-Abdón (CCOO) 

María Rosa Sos Peña (CSIF) 

Estíbaliz Gómez Pitarch (CSIF) 

José Iglesias Ortega (STEPV-Iv) 

José Francisco Lopez Segarra (STEPV-Iv) 

 

Assessors i assessores de la part social 

M. Jesús Tirado Roldán (UGT) 

Marta Covadonga Mora Aguilar (UGT) 

Óscar Coltell Simón (CSIF) 

Sergio Barrachina Mir (CSIF) 

Vicente Esteve Cano (CSIF) 

Isabel Maria Vicent Soriano-Canós (CCOO) 

Ángel Barragán Cervera (CCOO) 

 

Secretari 
Vicente M. Sales Pascual 

 

Ordre del dia 

1. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior. 

2. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de barems específics per a concursos de 

professorat contractat doctor interí, ajudant doctor i associat. 

3. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de nomenament de professorat emèrit. 

https://www.google.com/url?q=https://meet.google.com/nxr-axvg-kea&sa=D&ust=1588063007458000&usg=AOvVaw3deMuwfGOCkj308-nj6F-E
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4. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de concessió de semestres sabàtics per al 

curs 2020/21.  

5. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de concessió de venia docendi per al 

curs 2020/21.  

6. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de sol·licituds de transformacions i 

promocions de places de professorat, d’acord amb els criteris del DCDI, corresponent a la 

primera convocatòria ordinària de l’any 2020. 

7. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de canvis de dedicació docent de 

professorat ajudant doctor. 

8. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de canvi d’adscripció d’àrea de 

coneixement. 

9. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de contractacions i/o transformacions 

de PDI ordinàries per atendre les necessitats docents del curs 2020/21. 

10. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de la convocatòria de places de professorat 

dels cossos docents universitaris i de contractat doctor, proposta de perfils i de la composició 

de les comissions de concursos d’accés i de les comissions de contractació. 

11. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de la convocatòria de places de professorat 

contractat doctor amb caràcter interí i de la corresponent modificació de l’RLT del PDI. 

12. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de modificació de l’RLT de PDI.  

13. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de modificació de la Normativa per al 

desenvolupament dels concursos d’accés a cossos de funcionariat docent universitari i dels 

concursos de selecció de professorat col·laborador i contractat doctor de la 

Universitat Jaume I de Castelló. 

14. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de la convocatòria de contracte d’una plaça 

de professorat investigador distingit en l’àrea d’Economia Aplicada. 

15. Torn obert de paraules. 

 

Desenvolupament de l’ordre del dia 

1. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior 

El president pregunta a les persones assistents si volen fer al·legacions a la proposta d’acta 

de la sessió anterior de la Mesa Negociadora. No hi ha intervencions. El president manifesta 

que s’aprova la proposta d’acta per assentiment. 

 

2. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de barems específics per a concursos de 

professorat contractat doctor interí, ajudant doctor i associat 

El president i vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat presenta la proposta.  

A continuació obre un torn d’intervencions; no n’hi ha cap. El president manifesta que 

s’informa favorablement la proposta per assentiment. 

 

3. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de nomenament de professorat emèrit 

El president i vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat presenta la proposta.  

La representació de CCOO manifesta que la professora Rosa Ana Clemente reuneix tots els 

valors que la fan creditora del nomenament proposat, i que ha realitzat una gran gestió 
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interna, ha sigut una gran síndica de Greuges, una professora aclamada i investigadora 

extraordinària, i aplaudeix la proposta. 

A continuació, el president manifesta que es procedirà a la votació individual de les tres 

propostes de professorat emèrit, una nova la de la professora Rosa Ana Clemente i dues 

pròrrogues: la dels professors Fortuño Llorens i Garcia Macho, que es porten a l’informe de 

la Mesa de Negociació avui. En primer lloc, la de la professora Rosa Ana Clemente obté vuit 

vots favorables de la representació de l’administració de l’UJI i vuit vots favorables, 

corresponents a dos vots per cada una de les centrals sindicals presents en la Mesa de 

Negociació; hi ha unanimitat. Després, el president posa a votació la proposta del professor 

Fortuño Llorens, qui obté vuit vots favorables de la representació de l’administració de l’UJI 

i vuit vots favorables, corresponents a dos vots per cada una de les centrals sindicals presents 

en la Mesa de Negociació; hi ha unanimitat. Finalment, el president manifesta que es vote la 

proposta del professor Garcia Macho i obté vuit vots favorables de la representació de la 

Universitat, dos vots favorables de la representació de CSIF, dues abstencions de la 

representació de l’STEPV-Iv i dos vots en contra de cada una de les representacions de les 

centrals sindicals d’UGT i de CCOO, en total deu vots favorables, quatre en contra i dos 

abstencions. 

 

4. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de concessió de semestres sabàtics per al 

curs 2020/21 

El president i vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat presenta la proposta.  

A continuació obre un torn d’intervencions, però no hi ha cap intervenció. El president 

manifesta que s’informa favorablement la proposta per assentiment. 

 

5. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de concessió de venia docendi per al 

curs 2020/2021 

El president i vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat presenta la proposta.  

A continuació obre un torn d’intervencions, però no hi ha cap intervenció. El president 

manifesta que s’informa favorablement la proposta per assentiment. 

 

6. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de sol·licituds de transformacions i 

promocions de places de professorat, d’acord amb els criteris del DCDI, corresponent a la 

primera convocatòria ordinària de l’any 2020 

El president i vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat presenta la proposta.  

A continuació obre un torn d’intervencions, però no hi ha cap intervenció. El president 

manifesta que s’informa favorablement la proposta per assentiment. 

 

7. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de canvis de dedicació docent de 

professorat ajudant doctor 

El president i vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat presenta la proposta, afegeix 

que som l’única universitat del sistema públic valencià amb dos tipus de professorat ajudant 

doctor; es proposa el canvi de dedicació del tipus I al II, el període màxim que s’hi pot 

romandre són cinc 5 anys.  

A continuació obre un torn d’intervencions, però no hi ha cap intervenció. El president 

manifesta que s’informa favorablement la proposta per assentiment. 
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8. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de canvi d’adscripció d’àrea de coneixement 

El president i vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat presenta la proposta. 

Manifesta que sobre la proposta hi ha un canvi, el de la professora Rosa de Llanos, qui, a 

banda de canviar d’àrea, canvia de dedicació, ja que passa de 6 a 11 crèdits.  

A continuació obre un torn d’intervencions, però no hi ha cap intervenció. El president 

manifesta que s’informa favorablement la proposta per assentiment. 

 

9. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de contractacions i/o transformacions 

de PDI ordinàries per atendre les necessitats docents del curs 2020/21 

El president i vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat presenta la proposta. És el 

resultat de negociacions amb els departaments, falten encara dues qüestions per tancar, una 

és una plaça de professorat ajudant per al segon semestre, ja que falta el perfil i l’altra són 

places de professorat associat de Psicologia, quan tinguem els temes tancats els portarem a 

una altra Mesa de Negociació. 

A continuació, obre un torn d’intervencions, però no hi ha cap intervenció. El president 

manifesta que s’informa favorablement la proposta per assentiment. 

 

10. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de la convocatòria de places de professorat 

dels cossos docents universitaris i de contractat doctor, proposta de perfils i de la composició 

de les comissions de concursos d’accés i de les comissions de contractació 

El president i vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat presenta la proposta. 

A continuació obre un torn d’intervencions, però no hi ha cap intervenció. El president 

manifesta que s’informa favorablement la proposta per assentiment. 

 

11. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de la convocatòria de places de professorat 

contractat doctor amb caràcter interí i de la corresponent modificació de l’RLT del PDI 

El president i vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat presenta la proposta. 

Manifesta que actualment les places que es proposen estan ocupades per professorat ajudant 

doctor, situació en la qual poden estar com a màxim cinc anys; aquest període finalitza entre 

juliol i agost de 2020. Tenim l’autorització de la Conselleria. 

A continuació obre un torn d’intervencions, però no hi ha cap intervenció. El president 

manifesta que s’informa favorablement la proposta per assentiment. 

 

12. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de modificació de l’RLT de PDI 

El president i vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat presenta la proposta. 

Manifesta que en aquesta modificació de l’RLT es troben tots els canvis que hem vist en els 

punts anteriors. 

A continuació obre un torn d’intervencions, però no hi ha cap intervenció. El president 

manifesta que s’informa favorablement la proposta per assentiment. 

 

13. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de modificació de la Normativa per al 

desenvolupament dels concursos d’accés a cossos de funcionariat docent universitari i dels 

concursos de selecció de professorat col·laborador i contractat doctor de la 

Universitat Jaume I de Castelló 

El president i vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat presenta la proposta. 

Manifesta que es una primera modificació, més endavant es presentarà una altra amb més 
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profunditat. 

La representació d’UGT manifesta que, en moltes meses anteriors ja han manifestat que 

s’haurien d’unificar i homogeneïtzar les proves de PCD i les de TU. No té cap explicació 

que siguen distintes, en TU un únic exercici en PCD, dos. 

El vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat manifesta que, com ha manifestat abans, 

aquesta és una primera modificació, en la qual s’ha entrat en la modificació de la legislació 

que ja estava obsoleta, s’ha suprimit tota referència al professorat col·laborador, la 

possibilitat de realització proves en línia. El fons del reglament es compromet a portar-lo 

més endavant igual que el que es va aprovar en l’anterior Consell de Govern, de professorat 

ajudant i professorat associat. 

La representació de CSIF pregunta si se sap quan seran les oposicions a TU. 

El vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat manifesta que, com sabeu tots, els 

terminis administratius estan suspesos, esperem que s’alcen el més aviat possible. Nosaltres 

continuem en els tràmits interns com si no estiguérem en estat d’alarma. Si ho enviarem a 

publicar els terminis no iniciarien el seu compte fins que no foren alçats pel govern central. 

La representació d’UGT pregunta que si en les convocatòries sols hi ha un candidat o 

candidata, per què s’ha de fer la prova. 

La representació de CCOO manifesta que importa més la forma que el fons, la prudència ens 

obliga a ser més conservadors, ja que els defectes de forma són molt perillosos. 

El vicerector de Planificació, Coordinació i Comunicació manifesta que en tots els processos 

selectius s’ha de fer un concurs, ja que forma part de la demostració de les habilitats de la 

persona o les persones candidates, no val l’experiència demostrada per molts anys que l’haja 

desenvolupada; s’ha de fer sempre. 

A continuació, el president obre un torn d’intervencions, però no n’hi ha cap. El president 

manifesta que s’informa favorablement la proposta per assentiment. 

 

14. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de la convocatòria de contracte d’una plaça 

de professorat investigador distingit en l’àrea d’Economia Aplicada 

El president i vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat presenta la proposta. 

Manifesta que en el Departament d’Economia ara tenen un professor visitant, que el 31 

d’agost finalitza el període màxim que es pot estar en aquesta figura, tres anys. Aquest 

professor està acreditat a CU, hi ha molt d’interès del Departament perquè es quede ell o si 

la guanya una altra persona que reunisca els requisits que es demanen. Ara no pot 

promocionar, però està en la llista i consumeix taxa de reposició. Reuneix els requisits per 

ser investigador distingit. La proposta és convocar la plaça, la retribució seria com un TU 

amb tres quinquennis i tres sexennis i la dedicació de 24 crèdits. Evidentment, és una 

convocatòria lliure i es podrà presentar qui reunisca els requisits. 

A continuació, el president obre un torn d’intervencions, però no n’hi ha cap. El president 

manifesta que s’informa favorablement la proposta per assentiment. 

 

15. Torn obert de paraules 

La representació de CCOO manifesta que s’està detectant en el personal un cert nerviosisme 

pel document de retorn a l’activitat presencial. 
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El president manifesta que el document encara està en fase d’estudi i d’elaboració, quan 

estiga enllestit es portarà al coneixement de les centrals sindicals. 

El gerent manifesta que el procés és complex. També parlem amb els representants sindicals 

presents en el Comitè de Salut i Seguretat Laboral. El document no pot ser estàtic, estarà 

obert a les instruccions que es reben de Sanitat i organismes competents, per tant, estarà 

subjecte a canvis i modificacions. També s’ha de parlar amb els serveis per veure quina 

presència imprescindible demanen. Pensem que el fòrum òptim és el Comitè. 

La representació de CCOO manifesta que el document s’està treballant amb el Comitè però 

la rectora diu que també es negociarà en la Mesa. 

La representació d’UGT pregunta si l’UJI s’està plantejant la docència semipresencial per 

al pròxim curs, amb possibles canvis en el POD i en la manera de realitzar les classes. No 

sabem com seran els grups, com seran els escenaris, volem tindre informació. Pensem que 

s’ha recolzat l’alumnat, però pensem que el PDI ha estat un poc abandonat. Sol·licita al 

vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat que els canvis es facen consensuats amb 

els sindicats. 

El vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat manifesta que només s’ha demanat 

flexibilitzar els terminis per a presentar els horaris del pròxim curs, amb el motiu de no 

conèixer en quina fase de la desescalada o reincorporació estarem. Tot es posarà a debat. 

També estem l’espera de les indicacions de la Conselleria. 

El vicerector de Campus i Vida Saludable manifesta que tot allò que es fa, s’intenta 

consensuar. El document serà viu, serà molt canviant. L’únic cert és que les accions que 

prenguem seran consensuades. Sobre el material, l’estudiantat va ser el primer col·lectiu a 

qui se li va repartir ordinadors i altre material, després al PAS i al PDI. Els recursos que 

tenim els repartim. Si la situació actual s’allarga en el temps, s’haurà de fer un nou pla, tant 

per al PAS com per al PDI. 

La representació d’UGT manifesta que la gent també està preocupada per la protecció 

individual, màscares, guants, gel, neteja despatxos... També manifesta que s’han publicat 

convocatòries en aquest període, el personal vol saber el calendari dels distints processos. 

També manifesta que estan preocupats sobre si la situació actual afectarà al pressupost UJI, 

si hi hauran retallades, sobre si mantindrem els interins actuals. 

El gerent contesta que no s’ha de fer cas en absolut dels rumors, ja que només creen 

nerviosisme i no porten a bon lloc. La Generalitat ens ha donat cita, però encara no ens hem 

reunit. No és el moment d’escampar la por. No hi ha res sobre l’acomiadament dels interins. 

Des de Recursos Humans han continuat publicant convocatòries, no es poden presentar 

sol·licituds. Estem complint tot allò establert. Intentarem fer un calendari quan s’alce la 

suspensió de terminis, ara és inútil, no sabem quan s’alçarà la suspensió. 

El vicerector de Planificació, Coordinació i Comunicació manifesta que no es pot respondre 

a uns rumors sense fonament. La preocupació econòmica la tenim i la compartim. Estem 

preocupats per la possible baixada d’ingressos, taxes més baixes i menys matrícula.  

La representació de l’STEPV-Iv agraeix a l’administració de l’UJI que talle de front els 

rumors, que sols porten nerviosisme i malestar al personal interí. També manifesta que el 

professorat no sap com serà la tornada a les aules, quina ràtio d’alumnes hi haurà per aula, 

si hi haurà reforç al PDI per fer més efectiu el treball. Tampoc sabem si hi ha algun pla de 

teletreball per al PDI, s’ha de negociar i pot afectar al POD. 

El vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat manifesta que estem començant a 

treballar en un document però que no sabem com serà; està clar que es negociarà. Tractarà 
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d’un escenari de semipresencialitat, que no vaja tot l’alumnat a classe, encara és un primer 

esborrany. 

La representació de l’STEPV-Iv pregunta sobre si ha hagut moviments en la plantilla del 

PAS per la marxa de Javier Grandío al Consell Social. Sobre si hi ha previsions d’apertura 

de consergeries, del Registre, etc. L’OCIT ha enviat un escrit per a la incorporació de 

personal investigador. Hi ha personal PAS que ha rebut l’escrit i no pertany a cap grup 

d’investigació. 

El gerent manifesta que la substitució de Javier Grandío per marxar al Consell Social ha 

sigut coberta per Víctor Viciano. A Víctor Viciano l’ha substituït una persona del Servei que 

reuneix els requisits, Arantxa Almela, ja que la normativa de borses faculta al Consell de 

Direcció a procedir al nomenament discrecional amb caràcter temporal de llocs de treball de 

caps de servei i caps de secció. 

S’ha publicat la convocatòria de promoció interna d’administració general d’A2. Hi ha una 

plaça i les que deixen vacants el personal que supere la promoció interna d’A1. 

Sobre el retorn presencial, en una primera etapa entraria consergeria de l’edifici de colorins 

pel tema de paqueteria. Hem parlat amb les coordinadores i establiran els torns. Registre 

també a mig gas. Tot el retorn es negociarà amb el sindicats. 

El vicerector de Planificació, Coordinació i Comunicació manifesta que el primer és la salut 

i, per tant, el teletreball. Hi hauran treballs que aniran incorporant-se progressivament, tal 

com ha comentat el gerent. També funcionarà el préstec en Biblioteca. Fixarem les 

condicions de seguretat mínimes imprescindibles. 

El vicegerent enumera les convocatòries de PAS que s’han publicat últimament en el DOGV. 

La representació de CSIF manifesta la seua preocupació de com seran les classes del curs 

2020/21 i pregunta si l’UJI farà test PCR a la totalitat del personal. Algunes empreses ho han 

fet a la totalitat de la plantilla. 

El president i vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat manifesta que les 

contractacions es faran pensant en la presencialitat. No hi haurà augment de POD i, per tant, 

no hi haurà més plantilla. Si canvien les circumstàncies ho adaptarem. Volem preguntar al 

PDI sobre la vulnerabilitat. 

El vicerector de Campus i Vida Saludable, sobre els tests, manifesta que estarem al que ens 

diguen les autoritats sanitàries. Per ara ens diuen que la realització de test té interès per 

realitzar estudis epidemiològics, però no en prevenció. Ens han aconsellat no fer-los. 

El gerent manifesta que el teletreball és una realitat i que ha vingut per a quedar-se. Estem 

molt contents de com està funcionant. Fa uns mesos no podíem pensar que aniria com està 

resultant. El teletreball com a tal forma part de les condicions de treball i hi ha que negociar-

lo, sobre material, ergonomia, desconnexió digital. La situació actual no es ordinària, la gent 

ha fet un gran esforç. El còmput horari està suspès, tots han treballat 7 hores 30 minuts al 

dia. Personal vulnerable, conciliació... per ara continuaran a casa. 

El representant de l’STEPV-Iv agraeix les explicacions. Manifesta que hi ha que fer un 

recordatori als caps de servei sobre les mesures d’autoprotecció, que no siga un risc el fet de 

vindre a treballar. 

La representació d’UGT manifesta que dona suport a l’administració de l’UJI per com està 

portant la situació actual, per donar prioritat a la salut de les persones. 
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Sense haver-hi més temes per a tractar, el president tanca la sessió i el secretari estén aquesta 

acta. 

 

 

El secretari 

 

Vistiplau 

El president 

 
 


